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Zápisnica 
 z Valného zhromaždenia Asociácie hasičov na dôchodku 

konaného dňa  21. februára 2024 o 10,00 hod. v Žiline. 
 
Prezentácia členskej základne 
prítomní:  počet prítomných delegátov: 30. 
hostia: počet prítomných hostí: 5 
prezident HaZZ MV SR     pplk. Ing. Adrián Mifkovič  
dekanka Fakulty BI ŽU     Doc. Ing. Eva Sventeková, PhD. 
prezident DPO SR       Bc. Jozef Smolinský 
vedúci Katedry pož. inžinierstva Fakulty BI  Doc. Ing. Jozef Svetlík PhD. 
hl. garantka študij. prog. záchr. služby Fakulty BI  Prof. RNDr. Iveta Marková PhD. 
 
K bodu č. 1 – otvorenie a schválenie programu 
Predsedajúci valného zhromaždenia Asociácie hasičov na dôchodku (ďalej len „AHD“) Ing. 
Bc. Milan Konárik PhD. otvoril rokovanie valného zhromaždenia, privítal delegátov a 
prítomných hostí. Zároveň prítomných informoval, že Valné zhromaždenie (ďalej len „VZ“) 
AHD bolo zvolané v zmysle stanov asociácie a konštatoval, že je uznášaniaschopné. 
 
Predsedajúci predložil návrh programu VZ: 
1)   otvorenie 
2)   voľba zapisovateľa, overovateľa a mandátovej komisie 
3)   správa o činnosti asociácie  
4)   odovzdanie ocenení 
5)   vystúpenie hostí 
6)   prestávka 
7)   voľba komisií (mandátová, volebná, návrhová) 
8)   správa o hospodárení za roky 2022 a 2023 
9)   správa kontrolóra za roky 2022 a 2023 
10)   návrh zmeny stanov 
11)   návrh plánu činnosti na rok 2024 
12)   návrh rozpočtu na rok 2024  
13)   voľba členov predsedu AHD a predsedu KV Žilina  
14)   diskusia 
15)   návrh uznesenia: 
16)   záver 
Predsedajúci VZ vyzval prítomných na schválenie programu. 
Hlasovanie: za: 30; proti 0; zdržalo sa 0.  
Uznesenie č. 1/1/ VZ - 2024 – program valného zhromaždenia bol schválený 
jednomyseľne. 
 
K bodu č. 2 – voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice a mandátovej komisie 
Za zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý p. Igor Palkovič 
Ako overovateľ zápisnice bol navrhnutý p. Pavol Bakálik 
Hlasovanie o návrhu:   za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 
Uznesenie č. 2/1/ VZ - 2024 – zapisovateľ a overovateľ boli schválení jednomyseľne. 
 
Mandátová komisia: predseda:  Pavel Pecník 
    členovia:  Vladimír Smažák 

Ing. Dušan Sluka 
Hlasovanie o návrhu:    za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 
Uznesenie č. 3/1/ VZ - 2024 – Mandátová komisia bola schválená jednomyseľne. 
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Po výzve predsedajúceho predseda mandátovej komisie informoval 
o uznášaniaschopnosti VZ. Predseda predložil stanovisko mandátovej komisie: - 
vychádzajúc z prezenčnej listiny Vás informujem, že na dnešnom valnom zhromaždení je 
prítomných 30 delegátov, ktorí zastupujú 18 MO čo je 90% z celkového počtu MO AHD, 
ktorých je k dnešnému dňu 20. Tým je v zmysle stanov naplnená potrebná nadpolovičná 
väčšina zastúpených MO a na základe tejto skutočnosti konštatujem, že VZ je 
uznášaniaschopné. 
 
K bodu č. 3 – správa o činnosti AHD 
Správu o činnosti predniesol predseda AHD Ing. Peter Hargaš. V správe boli rozobraté 
klady a nedostatky doterajšieho pôsobenia AHD na území SR, súčasná situácia 
v spoločnosti, najmä vo vzťahu k dôchodcom. Informácia o postupnom náraste členskej 
základne a intenzívnejšej činnosti na úrovni miestnych organizácií. Dnes má naša 
asociácia 7 krajských výborov, 20 miestnych organizácií a v nich spolu 360 členov. Našou 
ambíciou je v blízkom období aby sa hasiči na dôchodku stretávali v každom  okrese. 
V správe sa tiež konštatuje, že je potrebné zvýšiť informovanosť hasičov na dôchodku a to 
nielen členov AHD tak aj ostatných hasičov-seniorov. K tomu je možné využiť stretávky 
dôchodcov, internetovú stránku a facebook. 
Predsedníctvo AHD sa stretlo v roku 2022 3x. Z toho jedno stretnutie bolo dvojdňové. V 
roku 2023 4x. Okrem toho sme rokovali pomocou videokonferencií. Týchto rokovaní sa 
uskutočnilo 6 v roku 2022 a 7 v roku 2023. Obe tieto formy rokovaní zabezpečili, že sme 
sa mohli pravidelne zaoberať potrebami asociácie. 
Pre našu asociáciu je zvlášť dôležitá spolupráca s Ministerstvom vnútra SR a najmä 
s Hasičským a záchranným zborom MV SR. V minulom roku bolo pre nás najdôležitejšie 
podpísanie dohody o spolupráci.  
Vysoko si ceníme aj ústretovosť Fakulty bezpečnostného inžinierstva Žilinskej univerzity 
v Žiline. Veríme že spolupráca bude naďalej pokračovať, čo garantuje podpísanie 
Memoranda o spolupráci medzi fakultou a AHD. Dôležitá je aj spolupráca s DPO SR.  
Predseda poďakoval predsedom krajských výborov za iniciatívu, ktorá vedie k väčšiemu 
rozvoju AHD.  
 
K bodu 4 – odovzdanie ocenení AHD 
Predseda AHD odovzdal ocenenia za prácu pre AHD, ktoré schválilo predsedníctvo na 
svojom zasadaní dňa 07.09.2023 nasledovným členom a za pomoc AHD 
Čestné uznanie: 
Doc. Ing. Eva Sventeková, PhD. 
Mgr. Anton Martinka 
Igor Palkovič 
Ing. Martin Krajčovič 
JUDr. Štefan Veliký 
Miroslav Pajpach 
Ďakovný list: 
Doc. Ing. Jozef Svetlík, PhD.  
Prof. RNDr. Iveta Marková, PhD. 
 
K bodu 5 – vystúpenie hostí 
Predsedajúci otvoril bod a požiadal dekanku fakulty BI ŽU a predsedu AHD aby podpísali 
Memorandum o spolupráci medzi fakultou BI ŽU a AHD.  
Po podpise memoranda predsedajúci otvoril diskusiu:  
 
Dekanka Fakulty bezpečnostného inžinierstva Žilinskej univerzity Doc. Ing. Eva 
Sventeková, PhD. vo svojom príhovore ocenila činnosť AHD a uviedla, že aj naďalej bude 
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naklonená k spolupráci s AHD. Veľa študentov po ukončení denného štúdia prvého stupňa 
(Bc.) sa zamestnajú v HaZZ a druhý stupeň doštudujú popri zamestnaní. Svoje vystúpenie 
zamerala aj na spoluprácu univerzity s AHD v otázkach vzdelávania a vzdelávania III. 
veku. 
 
Prezident HaZZ pplk. Ing. Adrián Mifkovič  
pozdravil rokovanie VZ AHD zdôraznil potrebu, aby hasiči – dôchodcovia boli aj po 
odchode do dôchodku aktívni a poďakoval za vznik asociácie hasičov na dôchodku a jej 
súčasnú činnosť. Ubezpečil, že spolupráca HaZZ a AHD bude ďalej pokračovať v 
súčasných intenciách. Hovoril aj o súčasnej situácii v zbore.   
 
Dušan Štiga - Žilina – upozornil na to, že invalidní dôchodcovia nemajú výhody, ktoré majú 
výsluhoví dôchodcovia. Dostávajú len vyrovnávajúci dôchodok ktorý po úmrtí ID zanikne. 
Manželka po pozostalom ID nemá nárok na vdovský príspevok tak, ako vdova po 
výsluhovom dôchodcovi. 
 
Jozef Dvoriak - Trebišov  – som na invalidnom dôchodku 16 rokov, keď sme odišli do 
dôchodku zo zdravotných dôvodov, boli sme zamestnancami Zboru HaZZ, no napriek 
tomu nám neprináležia žiadne výhody aké majú výsluhoví dôchodcovia, hoci sme 
odpracovali v požiarnej ochrane celý aktívny život. Bol som vyradený v roku 2007, kedy 
platil § 29, ale ten bol zrušený. ID žiadajú, aby sa riešil ich problém a aby mali aspoň 
čiastočný nárok na niektoré výhody, napr. vdovský dôchodok, rehabilitačné pobyty a pod. 
 
Michal Mihalík - Humenné - ak je to možné, potrebovali by sme, aby nás riaditelia KR 
HaZZ pozývali na rokovania s okresnými riaditeľmi, nakoľko zisťujeme, že o našej 
asociácii nevie veľa hasičov na dôchodku, a ani slúžiaci – odchádzajúci na výsluhový 
dôchodok. Ak by sa dalo, potrebovali by sme uverejniť článok o AHD v Spravodajcovi 
HaZZ. 
 
Pavel Pecník - Banská Bystrica.- Chcem reagovať na svojich predrečníkov ohľadom 
spolupráce na úrovni kraja. V Banskej Bystrici nemáme žiadny problém so vzájomnou 
spoluprácou medzi AHD a KR HaZZ. Riaditeľ KR HaZZ mi na požiadanie umožnil vystúpiť 
na porade s riaditeľmi OR HaZZ, kde som informoval prítomných riaditeľov o činnosti AHD 
a požiadal ich o pomoc pri zakladaní MO AHD. Táto spolupráca fungovala ešte pred 
podpisom zmluvy o spolupráci medzi AHD a HaZZ. Som presvedčený, že na dobré 
fungovanie spolupráce je potrebná obojstranná vzájomná úcta. Ďakujem. 
 
Michal Jurdík - Kontrolór AHD – je slabšia spolupráca s HaZZ pri pohrebných obradoch 
bývalých príslušníkov HaZZ. Chýba prítomnosť čestnej jednotky od profesionálov, vo 
väčšine prípadov sa pohrebného obradu zúčastňujú členovia DHZ.  
 
Pavol Bakálik - Trenčín – je možné aby výsluhoví dôchodcovia dostali 13 dôchodok? 
Prečo hasič, ktorý je na výsluhovom dôchodku dnes má problém pri uznaní starobného 
dôchodku bez obštrukcií? Sociálna poisťovňa stále brzdí vyplácanie starobného dôchodku 
aj po dovŕšení dôchodkového veku ak nemá odpracovaných 15 rokov mimo služobného 
pomeru. 
 
Štefan Sukovský - Vranov nad Topľou –  informoval, že od 1.7. 2024 bude platiť súlad so 
zaradením hasičov do vyšších kategórií. Ďalej poukázal na to, že zomrel bývalý príslušník 
HaZZ a nikto neprejavil záujem stretnúť sa na pohrebe. 
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Prezident HaZZ v reakcii na diskusné príspevky povedal:  
- pre tých čo odišli zo zdravotných dôvodov, aby sme dosiahli pre nich nejakú výhodu 

AHD by si mala zanalyzovať stav a počty invalidných dôchodcov a ich požiadavky, až 
potom sa k tomu môžu prijať zo strany HaZZ zodpovedajúce kroky, 

- tiež upozornil na to, že zviditeľňovanie AHD medzi hasičmi je predovšetkým vecou 
asociácie a jej členov, 

- v spolupráci s riaditeľmi HaZZ je potrebné nájsť konsenzus, nevystupovať v opozícii a 
ísť v pozícii spolupráce a vzájomnej pomoci, je potrebné nájsť členov AHD, ktorí sú 
schopní bezproblémovo komunikovať s príslušnými riaditeľmi, nikoho netreba nasilu 
presviedčať aby spolupracoval s AHD, čas ukáže a skôr či neskôr sa pridá viac 
vyslúžilcov hasičov do AHD 

- potvrdil tvrdenie, že treba nájsť poslancov NR SR, ktorí budú ochotní spolupracovať s 
asociáciou. 

 
Prezident DPO Bc. Jozef Smolinský, vo svojom príspevku poďakoval za pozvanie. Svoje 
vystúpenie zameral na doterajšiu činnosť DPO a naznačil nové úlohy DPO a najmä 
zlepšenie spolupráce s orgánmi verejnej samosprávy, VÚC a HaZZ. Hasiči dôchodcovia 
sú stále aj po odchode do dôchodku platnými členmi DPO, mnohí sú funkcionármi DHZ a 
DHZO kde odovzdávajú mladším svoje skúsenosti. Upozornil, že DPO má v tejto dobe 
finančné problémy, nakoľko štátne orgány obmedzili podporu DPO. Ďalej uviedol, že vývin 
udalosti ukáže ako bude DPO postupovať v ďalšom období. Verím, že sa nám podarí 
posunúť sa ďalej. Potvrdil, že ani v DPO sa neriešia pohrebné obrady ako kedysi, upadá 
ceremoniál, čím sa stráca imidž hasičiny. 
 
Hl. garantka študij. progr. Záchranné služby FBI ŽU Prof. RNDr. Iveta Marková, PhD. . 
poďakovala za spoluprácu AHD a ZU v Žiline a vyslovila presvedčenie o ďalšej dobrej 
spolupráci. Vyjadrila sa, že je rada, že AHD má záujem o spoluprácu, a že na fakulte 
sa snažia budovať odbor požiarnej ochrany na výchovu a vzdelávanie študentov. V prvom 
polroku 2024 sa pripravuje schôdza na túto tematiku a zástupcovia AHD budú na ňu 
pozvaní. 
 
Predseda AHD v odpovedi na diskusné príspevky konštatoval,  
- že tento problém už bol v riešení a je potrebné urobiť analýzu, sformulovať čo chceme 

urobiť pre ID a ďalší postup bude v riešení na pracovnom stretnutí predsedníctva. 
Podmienkou je, aby boli spracované podklady pre rokovanie so štátnymi orgánmi tak, 
ako bolo dohodnuté na predsedníctve v auguste 2023.  

- prezident Únie výsluhových dôchodcov bol rokovať v Sociálnej poisťovni s generálnym 
riaditeľom o podmienke odrobenia 15. rokov pre starobný dôchodok.  

- 13. dôchodok pre výsluhových dôchodcov je na vláde schválený. Ale aj my musíme 
veci pomôcť a  osloviť poslancov aby bol návrh schválený aj národnou radou, konať 
treba tiež cez sociálny odbor MV SR, 

- veľa veci je v konaní, ale, aby bolo možné naše požiadavky úspešne schváliť, je 
potrebná aktivita každého z nás. 

- materiály si musíme dať do poriadku sami, aby sme mohli ísť ďalej, treba u nás vytvoriť 
skupinu, ktorá sa bude zaoberať problematikou starobných a invalidných dôchodcov, 
interakcia sa musí diať postupne.  

 
Ing. Bc. Milan Konárik PhD. – U študentov v škole, či študentov na univerzitách v Žiline, vo 
Zvolena, ale aj na APZ v Bratislave je vidieť, že sa stratila vážnosť a hasičská tradícia. Je 
až zarážajúce, že sa znížil imidž hasičov na týchto školách a vytratila sa úcta a rešpekt k 
uniforme, ktorú nosíme a ktorý by si naša uniforma zaslúžila. 
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K bodu 6 – prestávka 
Nakoľko sa do diskusie už nik neprihlásil predsedajúci vystúpenie hostí ukončil a vyhlásil 
prestávku.  
 
K bodu č. 7 – voľba volebnej a návrhovej komisie 
Prestávku ukončil predsedajúci a valné zhromaždenie pokračovalo v rokovaní. 
Predsedajúci vyzval  predsedu mandátovej komisie aby preveril uznášaniaschopnosť VZ. 
Predseda mandátovej komisie Pavol Pecník konštatoval, že na VZ je prítomných 28 
delegátov, teda o dvoch delegátov menej ale množstvo zastúpených MO AHD sa 
nezmenilo a percento zastúpených MO AHD je 90,0 %. VZ je teda uznášaniaschopné.  
 
Predsedajúci predložil návrh na zloženie volebnej komisie:  
volebnej komisie:  predseda:  Ing. Martin Krajčovič  

členovia:   Ing. Róbert Simeonov 
   Miroslav Šuga 

Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0,  zdržali sa: 0 
Uznesenie č. 4/1/ VZ - 2024 – Volebná komisia bola schválená jednomyseľne. 
 
Predsedajúci predložil návrh na zloženie návrhovej komisie:  
predseda návrhovej komisie:  Ing. Michal Mihalík PhD.  
           členovia:  Mgr. Peter Nízky 

Ing. Emil Moťovský 
Hlasovanie o návrhu:    za:  28, proti:  0,  zdržali sa: 0 
Uznesenie č. 5/1/ VZ - 2024 – Návrhová komisia bola schválená jednomyseľne. 
 
K bodu 8 -  Správa o hospodárení za roky 2022 a 2023 
Správu o hospodárení predložila Ing. Viera Chlebíková, prítomných informovala 
o hospodárení za roky a predložila na schválenie účtovnej uzávierky za roky 2022 a 2023 
 
Predsedajúci predložil na schválenie účtovnú závierku za rok 2022 
Hlasovanie o návrhu:    za  28,  proti:  0,  zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 6/1/ VZ - 2024 - účtovná závierka za rok 2022 bola schválená jednomyseľne.  
 
Predsedajúci predložil na schválenie účtovnú závierku za rok 2023 
Hlasovanie o návrhu:    za  28,  proti:  0,  zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 7/1/ VZ - 2024 - účtovná závierku za rok 2023 bola schválená jednomyseľne. 
 
K bodu 9 – správa kontrolóra o kontrole za roky 2022 a 2023 
Správu predložil kontrolór AHD Ing. Michal Jurdík. Informoval VZ, že kontrola 
hospodárenia a kontrola činnosti AHD bola uskutočnená dňa 12.1.2024. Kontrola bola 
vykonaná na predsedníctve a krajských výboroch AHD za dobu od 1.1.2022 do 
31.12.2023. V správe je konštatované: 
- Počas revízie nebola v zápisoch v pokladničnej knihe zistená nezrovnalosť s 

kontrolovanými dokladmi a jednotlivé výdavky boli vynaložené v zmysle plánu 
výdavkov. 

- Kontrolou plnenia uznesení bolo zistené, že sa podarilo splniť takmer všetky prijaté 
uznesenia. Niektoré uznesenia sú trvalého charakteru a tak ich plnenie je kontrolované 
priebežne. 

- Z plánu činnosti predsedníctve AHD a oblastných organizáciách AHD vyplýva, že sa 
nepodarilo splniť všetky plánované aktivity. 

Predsedajúci predložil s odporúčaním aby správu kontrolóra VZ zobralo na vedomie. 
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 8/1/ VZ - 2024 - správa kontrolóra AHD o kontrole za roky 2022 a 2023 bola 
zobraná na vedomie jednomyseľne. 
K bodu 10 – návrh na zmenu stanov predniesol 
Návrh na zmenu stanov predložil predseda AHD. Informoval prítomných delegátov 
o dôvodoch zmeny niektorých ustanovení stanov. 
Predsedajúci predložil na schválenie zmenu stanov 
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 9/1/ VZ - 2024 – zmena stanov bola schválená jednomyseľne. 
 
K bodu 11 – návrh plánu činnosti AHD na rok 2024  
návrh Plánu činnosti AHD na rok 2024 predniesol predseda AHD. Upozornil na to, že plán 
činnosť AHD je orientačný a má slúžiť najmä ako podklad pre vypracovanie plánov 
činnosti na krajských výboroch a v miestnych organizáciách. 
Predsedajúci predložil na schválenie plán činnosti na rok 2024 
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 10/1/ VZ - 2024 – plán činnosti na rok 2024 bol schválený jednomyseľne. 
 
K bodu 12 – návrh rozpočtu na rok 2024 
návrh rozpočtu AHD na rok 2023 predložila Ing. Viera Chlebíková. Upozornila na to, že 
hlavným zdrojom príjmov v roku 2024 budú členské príspevky členov AHD. 
Predsedajúci predložil na schválenie rozpočet na roku 2024 
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 11/1/ VZ - 2024 – rozpočet na rok 2024 bol schválený jednomyseľne. 
 
K bodu 13 – voľba členov predsedníctva a predsedov krajských výborov 
V ďalšom bode nasledovala voľba členov predsedníctva, (predsedu, podpredsedov AHD 
a predsedu KV AHD).  
 
Voľby vykonal predseda volebnej komisie Ing. Martin Krajčovič informoval delegátov 
o navrhnutých kandidátoch. Upozornil na to, že voľby budú verejné a hlasuje sa 
zdvihnutím ruky. 
 
1. Za predsedu Asociácie hasičov na dôchodku je navrhnutý  Ing. Peter Hargaš 
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 12/1/ VZ - 2024 – Ing. Peter Hargaš bol jednomyseľne schválený za 
predsedu AHD. 
 
2. Za I. podpredsedu Asociácie hasičov na dôchodku je navrhnutý  Ing. Michal Mihálik 
PhD.  
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 13/1/ VZ - 2024 – Ing. Michal Mihálik PhD. bol jednomyseľne schválený za I. 
podpredsedu AHD. 
 
3. Za II. podpredsedu Asociácie hasičov na dôchodku je navrhnutý Ing. Bc. Milan Konárik 
PhD. 
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 14/1/ VZ - 2024 – Ing. Bc. Milan Konárik PhD. bol jednomyseľne schválený 
za II. podpredsedu AHD. 
 
4. Za predsedu Krajského výboru Košice je navrhnutý Ing. Štefan Parimucha 
Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 15/1/ VZ - 2024 – Ing. Štefan Parimucha bol jednomyseľne schválený za 
predsedu KV Košice. 
 
K bodu 14 – diskusia  
Predsedajúci otvoril druhú časť diskusie.  
Predseda AHD upozornil, že je potrebné, aby v každom krajskom výbore bol určený 
hospodár, ktorý bude pomáhať hospodárom v MO. Ďalej povedal, že je nevyhnutné 
získavať do asociácie nielen nových členov, ale sústrediť sa aj na výchovu „mladých“ 
dôchodcov pre prácu v orgánoch asociácie. Tiež upozornil na nevyhnutnosť využívania 
webovej stránky a stránky na facebooku.  
Vzhľadom na to, že sa už nik do diskusie neprihlásil, predsedajúci tento bod sa uzavrel.  
 
K bodu 15 – Návrh uznesenia  
Predseda návrhovej komisie Ing. Mihal Mihalík PhD. predložil návrh na uznesenie Valného 
zhromaždenia AHD:“ 
1. Valné zhromaždenie AHD berie na vedomie: 

1.1. Správu Predsedu AHD o činnosti AHD, 
1.2. Správu o hospodárení AHD za roky 2022 a 2023, 
1.3. Správu kontrolóra AHD, 

2. Valné zhromaždenie AHD schvaľuje: 
2.1. 2.1 Zmenu stanov AHD, 
2.2. 2.2 Plán činnosti AHD na rok 2024, 
2.3. 2.3 Rozpočet AHD na rok 2024, 

3. Valné zhromaždenie AHD zvolilo: 
3.1. za predsedu AHD bol zvolený Ing. Peter Hargaš  
3.2. za 1 podpredsedu AHD bol zvolený Ing. Michal Mihalík PhD. 
3.3. za 2 podpredsedu AHD bol zvolený Ing. Bc. Milan Konárik PhD. 
3.4. za predsedu KV Košice bol zvolený Ing. Štefan Parimucha 

4. Valné zhromaždenie ukladá Predsedovi AHD: 
4.1. Predložiť zmenu stanov AHD na registráciu Ministerstvu Vnútra SR, 

Hlasovanie o návrhu:    za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie č. 16/1/ VZ - 2024 – návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený 
 
17  Záver 
Rokovanie valného zhromaždenia ukončil Ing. Bc. Milan Konárik PhD. a poďakoval 
všetkým prítomným za aktívnu účasť. 
 
V Žiline dňa 21.02.2024 
 
 
........................................................ 
Zapísal: Igor Palkovič  
 
........................................................ 
Overovateľ: Pavol Bakálik 
 

........................................................ 
Predseda AHD 

Ing. Peter Hargaš 


